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1. Goedkeuring verslag vergadering 6 februari 2018. 

 

 

 

2. Plaatsbezoek PACE (Providing Access to Childcare and Employment), 

Caputsteenstraat  38 Mechelen. (toelichting door Gabriëlla De Francesco, PACE-

coördinator) 

 

 

Het project Pace werd voorgesteld door Gabriella De Francesco . (Zie info in bijlages).  

Daarnaast werden volgende vragen gesteld, gevolgd door een rondleiding. 

 

Vragen Antwoorden 

Wat is de doelgroep? Ouders die kinderen hebben tussen 0-3jaar 

en zin hebben om terug te gaan werken.  

 

Kan je voorbeelden geven van hoe de 

gezinsbegeleider aan de slag gaat?   

De gezinsbegeleider praat met de ouders om 

te kijken wat er nodig is om te gaan werken.  

Wanneer de randvoorwaarden in orde zijn 

wordt er verder gekeken welke opties er 

allemaal zijn.  Opleiding of werk. 

Hoeveel gezinnen komen er nu? Vanwaar 

komen die gezinnen? 

Er komen nu ongeveer 13 kinderen en er zijn 

18 gezinnen in begeleiding. 

Hoeveel kost het? Het is gratis, dit is omdat we een europees 

project zijn en geen inkomsten mogen 

ontvangen. 

Hoe verwijzen jullie gezinnen door naar 

reguliere kinderopvang of school? 

Vanaf de moment dat er een grote 

verbetering is in de gezinssituatie, gaan we 

samen op zoek naar een kinderopvang.  

Wanneer het kind moet worden ingeschreven, 



bekijken we dit samen met de ouders wat we 

kunnen doen. 

Welke taal spreken jullie? We proberen zoveel mogelijk Nederlands te 

spreken, echter wanneer de ouders Frans of 

Engelstalig is en wanneer het nog moeilijk is 

in het NL te communiceren worden deze talen 

bovengehaald. Met de kinderen stimuleren we 

het NL als gemeenschappelijke taal in de 

speelzaal 

We vinden weinig online info, kan er geen 

38Volt website bestaan? 

We hebben niet de middelen om een aparte 

website te maken die 38 volt heet, we werken 

eraan om zoveel mogelijk info te verzamelen 

van alle partners, en dit op de website te 

zetten 
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